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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem új munkahelyek létrehozására költi a 
kormány a Budapest-Belgrád vasútvonal fejlesztésére szánt hatalmas összeget?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az Innovációs és Technológiai Minisztérium a koronavírus okozta gazdasági helyzet stabilizálását 
és a munkahelyek védelmét elősegítő munkahelyteremtési programot hirdetett nemrég, amely 
alapján 80 milliárd forintból 70 ezer új munkahelyet kíván létrehozni a kormány.

Ez egy világos vállalás, pontosan meghatározott számokkal. Csak azt nem tudjuk, hogy miért nem 
költenek el új munkahelyek megteremtésére még nagyobb összeget.

Érthetetlen ugyanakkor, hogy a kormány miért költ az idei évben 80 milliárd forintot, a jövő évben 
pedig kb. 120 milliárd forintot a Budapest-Belgrád vasútvonal magyarországi szakaszának 
fejlesztésére.

A következő kérdésekkel fordulok Miniszterelnök Úrhoz:

- Hány munkahelyet fog teremteni a Budapest-Belgrád vasútvonal magyarországi szakaszának 
építése 2020. évben? Milyen előzetes kalkulációk állnak rendelkezésre erre vonatkozóan? 

- Hány munkahelyet fog teremteni a Budapest-Belgrád vasútvonal magyarországi szakaszának 
építése 2021. évben? Milyen előzetes kalkulációk állnak rendelkezésre erre vonatkozóan? 

- Pontosan milyen dokumentumok, megvalósíthatósági tanulmányok, számítások, a gazdasági 
hatásokkal kapcsolatos elemzések alapján hozta meg a kormány a döntését e projekt 
(vasútfejlesztés) elindításáról? 

Várom válaszát!



Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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